
                       
     

Hafslo Barne- og Ungdomsskule

Referat frå møte i skulemiljøutvalet. 

Stad: Personalrommet 

Tid: Onsdag 6.februar 2013 kl.19.00  

Til stades: Ivonn Brugrand Lingjerde, Kjetil Sønnesyn, Britt Brugrand, Kurt Nordheim, Nina 
Urdal Cirotzki og Elisabeth Fimreite.  

Meldt forfall: Alice Partenyi Rogne 

Saker me tok opp: 

Sak 1/ 13 Godkjente saklista 

Sak 2/ 12 Byggesaka 

Her vart det informert om vidare gang i byggeprosessen.  

Sak 3/ 13 Skulemiljøet.  

Leiaren Ivonn trur det ikkje kjem inn saker fordi elevane ikkje veit korleis dei kan bruke 
skulemiljøutvalet. Dette skulle diskuterast med Rektor.  

Elevane tykkjer det er trangt i gangane og at det derfor fort blir knuffing. Dei likar heller ikkje
at 10. klasse er skilt frå 9. og 8. klasse, men dei er klar over at det er få klasserom 
tilgjengeleg.  

Vedrørande snøholeturen, er det ynskje om at berre 9. klasse og 10. klasse skal reise, då det er
slik det har vore før.  På grunn av valfag, er det slik at 8. klasse og skal vera med no. Rektor 
skal sjå kva som kan gjerast her. Eventuelt ha ulike dagar eller på ulike stader. 

Sak 4/ 13 Ymse. 

Under ymse kom det eit forslag om fadderskap som varer i fleire år. Til dømes  6. kl. er 
fadder for 1. klasse, 7.kl for 2. kl og så vidare. Dette fadderskapet skal vare til fadrane går ut 
av skulen. Dette kan vera positivt for dei små elevane som blir litt kjende med dei store 
elevane. Ei bussordning der fadrane ser etter fadderbarna sine på skulevegen kunne kanskje 
blitt ordna. Dette fordi det er nokre born som ikkje likar å ta bussen.  Det vart og bestemt at 
referata skal bli sende på e- post, i tillegg til å bli lagt ut på heimesida. 

Referent 

Elisabeth Haganes Fimreite 


